
 

 

VYJÁDŘENÍ VV ČMBS KE ZPRÁVĚ KRK  
 

KONTROLA EKONOMICKÉ ČINNOSTI, ZPRÁVA KRK VH 2023 
 

VV ČMBS 

 VV čerpání dle rozpočtu – v době kontroly KRK ještě nebylo známo usnesení NSA o zastavení řízení, proto byla 

nákladovost do poloviny roku 2022 vedena dle rozpočtových pravidel nastavených na začátku roku v indiciích let 

předchozích. Původní rozpočet byl upraven až 13.10. 2022. Příspěvek na prezidenta byl zrušený až po VH 2022. Ve 

zprávě je tedy nesprávně uvedeno, že se nečerpalo 30 tisíc. Nečerpalo se pouze 15 tisíc. 

 Činnost generálního sekretáře ošetřena smluvně včetně nákladů a svěřena VV ČMBS – platí až od roku 2023 po 

VH, tedy až po kontrole KRK. 

 Vyjádření k účetní ztrátě – v roce 2022 byly na poslední chvíli, říjen 2022, z rozhodnutí NSA kráceny dotace o více než 

1 milion korun. Vzhledem k tomu, že nic nenapovídalo tomu, že k tomuto krácení dojde, svaz fungoval podle původního 

návrhu rozpočtu. Při původním příjmu větším o více než jeden milion korun, by byl svaz při stejném čerpání v zisku přes 

300 tisíc korun. Ke ztrátě tedy určitě nedošlo „nesmyslným utrácením“, ale čerpáním ve  výši navrženého rozpočtu, který 

vycházel z příjmů a nákladů let předchozích. 

KARAMBOL 

 nález 2022 notebook - souhlasné stanovisko s nálezem. Nákup není uveden v zápise VV sekce. Byl schválen emailovou 

formou členy VV sekce. Výdaj se samozřejmě objevil v přehledu čerpání finančních prostředků.  

 nález 2022 ME Porto-na návrh Bači L. schvaloval VV sekce ve funkčním období 2017-2022 a to ve složení                

                                       Šlambor A., Bača L., Pechman V. Nejedlo F.  

 Citace z emailové komunikace: 

 Bača L 30.3. 2022.: Jelikož vybrané startovné ze sezony 19/20 (částka 24.000Kč = 8*2.000Kč + 8*1000Kč) 
vzhledem k dvojnásobnému odložení a následnému zrušení ME klubových týmů Porto nebylo odehráno, tak 
navrhuji toto startovné použít na podporu našich týmů v aktuální sportovní sezoně 21/22. 

 Pechman V. 30.3. 2022: pokud se tak pouzivalo a oni si to vyhrali, tak je to v poradku. 

 Šlambor A. 31.3. 2022: pokud se startovné za sezónu 19/20 nevracelo nenám problém. 

 VV sekce zvolený v 06/2022 na funkční období 2022-2027 pouze nechal proplatit dne 8.7. 2022 fakturu za 
ubytování pro týmy BC Kladno a TJ Sokol Žižkov v celkové výši 46.882,35 Kč. Při součtu všech uhrazených 
položek z účtu sekce (startovné 31.5. 2022 ve výši 12.788,50 + letenky 15.6. 2022 71.434Kč a ubytování) a 
odečtení spoluúčasti klubu, hráčů ve výši 31.106,15 je patrné, že náklady na akci byly 100.000 Kč tedy přesně dle 
SŘ 3B D4 ZS Oddíl 1.04 b) (mistr podpora 50.000 Kč, vicemistr podpora 25.000Kč) a odsouhlasení využití 
startovného ze sezony 19/20 VV sekce. 

 viz. Přehled čerpání finančích prostředků sekce karambol 2022, SŘ 3B D4 ZS 2021/2022 

 nález 2022 REPRE - dle vydaného Sazebníku příspěvků pro sezonu 21/22 nedošlo k žádnému porušení. Na všechny tři 

zmíněné akce byla podpora ve výši 100% v podobě úhrady cestovného a startovného. Stejně jako tomu bylo v případě 

prvních nominovaných hráčů u všech mezinárodních akcí konaných v 1. polovině roku 2022.  

https://ceskykarambol.jvg.cz/files/63b2f44160a43.pdf
https://ceskykarambol.jvg.cz/files/6157ea100e27d.pdf
https://ceskykarambol.jvg.cz/files/6163cc0e05c5b.pdf


 

 

 dvě ze zmíněných akcí byly odehrány v 09/2022, tedy již v sezoně 2022/2023. Je nutno ale vycházet z faktu, že 

nominace byla učiněna 07/2022 a postupovalo se tedy dle výše uvedeného Sazebníku. Navíc s uvedenou 

poznámkou o platnosti od 1.9.2021 do odvolání. 

 nález 2022 REPRE akce MS 3B Novák - je třeba se zamyslet nad časovým sledem událostí. 

 04/2022 R. Novák vyhrává titul MČR 3B ZS. Již v té době je známo, že pořadatelství MS 3B je v Jižní Koreji = 
vyšší náklady. 

 Sekce v této době pracuje s informací o možném ponížení dotačních příspěvků ve výši 10-15%. 

 Srpen 2022. Připravuje se cesta R. Nováka do Jižní Koreje. Dramaticky vysoké ceny letenek. Navíc prosakují 
informace o razantním krácení dotací pro ČMBS ze strany NSA. VV sekce v interní komunikaci rozhoduje 
o maximálním příspěvku ve výši 30.000Kč na úhradu nákladů spojených s dopravou a ubytováním. Plus 
má reprezentant příslib uhrazení startovného.  

 Ve finálním vyúčtování za úhradu letenek, jízdenek, ubytování byla proplacena suma 29.996,25 Kč. Byl dodržen 
stanovený limit příspěvku.  

Autor této zprávy se v informaci o vyšším vyplacení otáčí na platnosti Sazebníku příspěvků 2022-23 od 1.9. 2022. 

Sazebník byl vydán 1. 12. 2022, v době kdy byla známa výše dotace pro rok 2022 od NSA, na základě jednání VV sekce. 

Ano, VV sekce karambol mohl v dokumentu Sazebník příspěvků 2022-23 v části reprezentace vydat platnost od 1. 12. 

2022. Článek II. zmíněného dokumentu byl primárně nastaven s ohledem na aktuální finanční stav a na fakt, že další 

reprezentační akce byly vypsány až na 2.Q roku 2023. 

 nález 2022 netransparentnost - souhlasné stanovisko. Další písemný výstup přehledu hospodaření měl být vydán k 
1. 9. 2022. Snad dostatečným faktem, že se nejednalo o úmysl, je poslední strana dokumentu, vydaného dne 3. 
12. 2022, kde je patrný screen TU ze dne 1. 9. 2022. 

 nález region, dokumenty 2022 SEKCE rozpočet a plán akcí, 2023 REGION 01-03 - souhlasné stanovisko. 
Regionálním činovníkům bude částka 50Kč / aktivní hráč doplacena formou DPP v průběhu září, října 2023. Viz. 
bod 2 b) zápisu VV sekce karambol 08/2023. 

 shrnutí a závěr k hospodaření v sekci karambol 2022:  

 výdaje sekce karambol od 1.1. 2022 do 30.6. 2022 po odečtení výdajů regionů byly v celkové výši 
971.871.49 Kč 

 výdaje sekce karambol od 1.7. 2022 do 31.12. 2022 po odečtení výdajů regionů byly v celkové výši 
480.558.61Kč 

 Z výše uvedeného vyplývá, že čerpání v první polovině roku 2022 dvojnásobně překročilo čerpání v 
polovině druhé. Je třeba připomenout, že za čerpání v první polovině je zodpovědné předchozí 
vedení sekce  karambol. 

 nález bečka, akk, ústroj, soutěže a řády – bez komentáře 

 Podnět p. Both - bylo by vhodné, zveřejnit podmět v písemné podobě a to včetně data vyhotovení. Z bodu a) spíše 
vyplývá, že je mířeno na volební období 2017-2022. Doporučením KRK je pouze dodržovat pravidla a stanovy. 

 Podnět p. Burian - bylo by vhodné, zveřejnit podmět v písemné podobě a to včetně data vyhotovení. Obecně je 

problém s reprezentací dat ve výsledkovém servisu a to v čase, kdy se sportovní sezona, evidovaná od 1.9. do 31.8. 

chýlí ke konci a zároveň se spustí přestupní a hostovací termín (toho času od 1.6. do 15.7.), který ovlivňuje následující 

sezónu. Ve výsledkovém servisu sekce karambol se hodnoty mateřského klubu a hostování drží na polovinu sezony. Čili 

pokud hráč 15.7. přestoupí do jiného klubu, tak se z matriky pošle do jvg údaj hráč | sezona | klub. Sezona je již ale ta 

následující. Proto byl u přihlášených hráčů do turnaje v období 07/08 dané sportovní sezony evidován klub dané 

sportovní sezony. Vše bylo vykomunikováno v roce 2022. Obvinění manipulace s hráčskou příslušností je za čarou. 

https://ceskykarambol.jvg.cz/files/6388b1414e3d4.pdf
https://ceskykarambol.jvg.cz/files/638b126c79966.pdf
https://ceskykarambol.jvg.cz/files/64f1eb85cad73.pdf


 

 

 nález matrika-jvg - pakovaný problém na straně matriky, kdy se zejména při odesílání hráčů s hostováním do jvg v 

matrice neuloží stav Nasazen do sezony XXXX-YYYY. Fakturace klubům probíhá na základě dat v jvg, tedy reálných. A to 

včetně kontroly zpětně (nasazení hráčů do sezony po 01 daného kalendářního roku). K žádnému poškozování zájmu 

členů nedochází! 

 nález 2022 prezident - první polovina roku 2022 byla v dikci autora této zprávy 

 nález 2022 CEB - příspěvek ve výši 750€ za účelem pořadatelství ME všech disciplín (schváleno federacemi na 

kongresu CEB) byl stejně jako v letech 2017 a 2018 vyplacen z účtu sekce. Pozor nezaměňovat s členským poplatkem, 

který je hrazen z účtu VV ČMBS. Je k interní diskuzi, zda-li má i tento propagační poplatek hradit VV ČMBS. 

 https://ceskykarambol.jvg.cz/files/1535953316.pdf 

 https://ceskykarambol.jvg.cz/files/1546521780.pdf 

 VV ČMBS čerpání 2017, VV ČMBS čerpání 2018 
 

SNOOKER 

 Podnět p. Ondračka - doporučení KRK je nastavit a dodržovat transparentně vlastní pravidla.                  
Vyjádření ke zprávě KRK – podnět Ondračka (T. Kejla) 

Citace ze zprávy: 

“*podmět p. Ondračka snooker – a)netransparentní řízení b)chybné účtování nález – závada 

transparentnosti, prodleva zveřejnění usnesení VV více jak 2,5 měsíce; nedostatkem jsou vlastní 

usnesení, kde nejsou vyúčtování schválena; pokud je vybíráno startovné v účetnictví svazu založeno 

není; ověřené evidované doklady odpovídají účetní metodice; Přijaté opatření prezidentem svazu 

vybírat startovné bezhotovostně přispěje ke zpřehlední toku financí, nicméně rozhodovat usnesením 

v těchto záležitostech je naprosto elementární povinností 

závěr – KRK zpracován nález, doporučení je nastavit a dodržovat transparentně vlastní pravidla” 

Vyjádření: 

Netransparentní řízení: 

Po každém zasedání VV sekce je vytvořen zápis, který je odeslán všem členům VV sekce k 

odsouhlasení. U zmiňovaného zápisu ze třetí schůze došlo k obstrukci ze strany pana Ondračky, který 

úmyslně již ostatními členy VVS zápis přepsal, aniž by uložil originál. Pro sdílení a komentování 

dokumentů používáme sdílené prostředí Google Disk. Další schválení z viny pana Ondračky 

neproběhlo, vyhrožoval členům VVS a ti na schválení rezignovali. 

Návrh opatření: 

Návrhy zápisů sdílet ke komentování v needitovatelné verzi a komentáře později zapracovat 

autorem návrhu do výsledného dokumentu. Dokument posléze zveřejnit se jmenovitým výsledkem 

hlasování. 

Chybné účtování: 

Startovné do konce roku 2022 je v účetnictví vedeno. Není na samostatných fakturách, ale na 

souhrnných ať už za jednotlivé turnaje, či za období. 

Z roku 2023 nebylo v době kontroly v účetnictví vyúčtování žádného turnaje. Do žebříčku sekce 

snooker bylo do té doby zařazeno sedm (7). 

a) MČR masters, Challenger II. a ČST I. byly pořádány klubem Royal Napajedla a sekce je jen 

zařazuje do žebříčku. Zde neprobíhají žádné platby směr do a ani z ČMBS. 

b) ČST III. Bylo pořádáno sekcí snooker v Praze v herně BC MSK PRAHA. Ředitelem turnaje byl 

Filip Kliber. K tomuto turnaji se váže faktura zmiňovaná ve zprávě. K turnaji mám k dispozici 

všechny dokumenty jako je seznam hráčů i s podpisy a zaplacenou částkou, faktura za 

pronájem herny, faktura za poháry a vyúčtování vedoucího turnaje na formuláři ČMBS, které 

mi Filip Kliber ihned po turnaji předal. 

c) Challenger I. ČST II. a ČST IV. byly pořádány sekcí snooker v herně v Třebíči. Ředitelem 

https://ceskykarambol.jvg.cz/files/1535953316.pdf
https://ceskykarambol.jvg.cz/files/1546521780.pdf
https://drive.google.com/open?id=1melUf5MW_wDyivDp2hEOMUkEqAb-8ko2&usp=drive_fs
https://drive.google.com/open?id=1FEjqtL7Etxis2pceVcx9ZeskLP07ZCot&usp=drive_fs


 

 

turnajů byl Luděk Ondračka. Přes několikerá upozornění a urgování vyúčtování pan Ondračka 

tato vyúčtování úmyslně zadržuje. 

Návrh opatření: 

Neprodlené (do 14dnů) dodání dokumentů do účetnictví ČMBS. V případě nesplnění ukončení 

spolupráce s vinnými řediteli turnajů, kteří za dodání vyúčtování turnaje zodpovídají. 

Závěr: 

Na VH sekce 2023 bylo odsouhlaseno bezvýhradné vybírání startovného bezhotovostně jako 

opatření proti zneužití role ředitele turnaje. Jako prezident sekce se zavazuji k dodržení doporučení 

KRK dodržování transparentnosti a vlastních nastavených pravidel. 

 

Vyjádření ke zprávě KRK vyhotovil VV ČMBS na základě usnesení VH ČMBS ze dne 18.6.2023.  

VV děkuje KRK za vypracování zprávy.  

Do budoucna by asi bylo vhodné, aby zástupce komise, dle stanov ČMBS, předložil dílčí zprávy VV a umožnil 

tak konzultaci případných rozdílných stanovisek, případně ve zprávě KRK na VH svazu informoval o kontrole, 

bez možnosti vyjádření kontrolované strany.   

VV se domnívá, že je tak možné předejít zbytečným domněnkám a „vášním“ ve svazu. 

Závěrem VV ČMBS prohlašuje, že přes svá vyjádření k této zprávě, se bude řídit doporučeními z této zprávy 

KRK. 

 

28.9.2023 zpráva schválena VV ČMBS 

 
 

 

 


